
Protokół Nr 111/10
z III sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 16 grudnia 2010 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 12:30
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot, Zastępca
Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek organizacyjnych
Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg załączonej listy obecności -
str. .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie na
tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w

związku z wygaśnięciem mandatu Stanisława Małachwieja.
4. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w

związku z wygaśnięciem mandatu Piotra Karola Bujwickiego.
5. uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miej sce radnego w związku

z wygaśnięciem mandatu Krzysztofa Szczebiota.
6. Ślubowanie radnych.
7. Przyjęcie protokołów z I Sesji z dnia 2 grudnia 2010 r. i II Sesji z dnia 6 grudnia 2010 r.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
10. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.
a) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce,'
b) prezentacja kandydatów,
c) głosowanie tajne.
11. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.
d) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce,'
e) prezentacja kandydatów,
f) głosowanie tajne.

12. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego
Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
13. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania
Komisji.
14. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i
Sportu Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
15. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce
oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
16. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce.



17. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce.
18. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury,
Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce.
19. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury,
Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.
20. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Rady
Miejskiej w Sokółce.
21. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Sokółce.

22. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
23. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.!
Przewodniczący otworzył obrady III sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że podejmowane
w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad.
Radny W.Januszkiewicz zgłosił wniosek o wprowadzenie jako pkt. 9 podjęcie uchwały w sprawie
budowy świetlic wiejskich Igryłach i remontu świetlicy wiejskiej w Zaśpiczach. Uzasadnił wniosek
tym, że 29 grudnia mija termin składania wniosków a możliwości dofinansowanie jest 75 %.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich będą
składane wnioski na budowę boisk przy szkole w Boguszach, Malawiczach i najprawdopodobniej w
Geniuszach.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Januszkiewicza.
Radni 12 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 5 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad sesji.
Radni 12 głosami "za" przy 6 "wstrzymujących się"
Radni obradowali wg. następującego porządku.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w

związku z wygaśnięciem mandatu Stanisława Małachwieja.
4. Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w

związku z wygaśnięciem mandatu Piotra Karola Bujwickiego.
5. uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku

z wygaśnięciem mandatu Krzysztofa Szczebiota.
6. Ślubowanie radnych.
7. Przyjęcie protokołów z I Sesji z dnia 2 grudnia 2010 r. i II Sesji z dnia 6 grudnia 2010 r.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Wniosek radnego Januszkiewicza w sprawie podjęcia uchwały w sprawie budowy klubu

wiejskiego w Igryłach i remontu klubu wiejskiego w Zaśpiczach.
10. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
11. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.
g) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miej skiej w Sokółce,'
h) prezentacja kandydatów,
i) głosowanie tajne.
12. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.
j) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce,'



k) prezentacja kandydatów,
l) głosowanie tajne.

13. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego
Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
14. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania
Komisji.
15. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i
Sportu Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
16. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce
oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
17. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce.
18. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce.
19. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury,
Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce.
20. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury,
Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.
21. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Rady
Miejskiej w Sokółce.
22. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Sokółce.

23.0dpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
24. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z
wygaśnięciem mandatu Stanisława Małachwieja.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 18 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111/6/10

w zał. str .

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z
wygaśnięciem mandatu Piotra Karola Bujwickiego.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 18 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111/7/10

w zał. str .

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w związku z
wygaśnięciem mandatu Krzysztofa Szczebiota.
Dyskusji nie było.



Radni 18 głosami "za" powzięli
U chwałę Nr 111/8/10

w zał. str .

Ad.6
Ślubowanie radnych.
Przewodniczący poinformował wyczytanych radnych że po wyczytaniu nazwiska należy
wypowiedzieć słowo "ślubuję" można również dodać "Tak mi dopomóż Bóg"
Przewodniczący poprosił wszystkich o powstanie i odczytał tekst ślubowania:
" Wiemy Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców"
Wyczytani Radni Waldemar Gieniusz, Piotr Kułakowski i Jerzy Wierzbicki złożyli ślubowanie.

Ad.7
Przyjęcie protokołów z I Sesji z dnia 2 grudnia 2010 r. i II Sesji z dnia 6 grudnia 2010 r.
Do protokołów z I i II Sesji uwag nie zgłoszono.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z I Sesji Rady Miejskiej z dnia 2 grudnia 2010 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z II Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 grudnia 2010 r.
Radni jednogłośnie przyjęli protokół.

Ad.8
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelację zgłosili:
Radny J.Panasiuk zapytał na jakim etapie są działania ZWIązane ze skrzyżowaniem ulic
Piłsudskiego, Grodzieńskiej, Białostockiej i Placu Kościuszki.
Radny Ł.Moździerski zapytał na jaką drogę został złożony wniosek w związku z realizacją
narodowego programu budowy dróg lokalnych, który miał być złożony do 30 września 2010 r.
Radny Ł.Moździerski odczytał pismo Pana Kieżela odnośnie wykonania wodociągu w Nowej
Kamionce.
Radny Ł.Moździerski zapytał również o baner Euro Sokółka, który wisi na Placu Kościuszki i kto
otrzymał środki za wywieszenie tego baneru.
Radny S.Sawicki zapytał o przetarg na komunikację miejską w Sokółce, jak wygląda sprawa
poprzedniego przetargu.

Ad.9
Wniosek radnego Januszkiewicza w sprawie podjęcia uchwały w sprawie budowy klubu wiejskiego
w Igryłach i remontu klubu wiejskiego w Zaśpiczach.
Radny W.Januszkiewicz wniósł o zobowiązanie Pana Burmistrza o złożenie stosownych
dokumentów do zarządu Województwa Podlaskiego na dofinansowanie projektów w ramach
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w terminie do 29 grudnia 2010 r. celem budowy świetlicy
wiejskiej we wsi Igryły i remontu klubu wiejskiego w Zaśpiczach wraz z zagospodarowaniem terenu
wokół budynków.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że to nie jest taka praca, którą w ciągu dwóch dni się wykona,
gdyż niezbędne są dokumenty, które należy złożyć a bez nich wniosek podlega wykluczeniu.
Podjęcie takiej uchwały przez radnych jest nie do zrealizowania.
Radny J.Panasiuk dodał, że można złożyć wniosek w terminie do 29 grudnia a potem złożyć
uzupełnienie dokumentacji.



Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że wniosek można uzupełnić o dokumenty formalne ale nie o
dokumentacje techniczną.
Radca Prawny D.Kowalczyk zwróciła uwagę radnym, że nie ma przygotowanego projektu uchwały a
każdy radny powinien otrzymać projekt przed sesją. Wyjaśniła, również że uchwała gdzie zapis
będzie że rada zobowiązuje Burmistrza, będzie niezgodne z prawem. Rada nie może w
indywidualnej sprawie nakazać Burmistrzowi nakazać określonych czynności.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przygotowany ale głosowanie
przesuniemy po punkcie 23.
Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję przesunięcia głosowania.
Radni większością głosów przyjęli propozycję Przewodniczącego Rady.

Ad.IO
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami złożył Zastępca Burmistrza
Krzysztof Szczebiot ( w zał. str )
Pytania do sprawozdania:
Radny Ł.Moździerski zapytał o przetarg odnośnie wywozu surowców wtórnych i częstotliwości
wywozu tych surowców. Czy zostały przygotowane dodatkowe pojemniki na selekcje zwłaszcza na
terenie Spółdzielni Mieszkaniowej.
Radny ACzaplejewicz zapytał jakie będą składane projekty w ramach Programu Tansgranicznego.
Burmistrz S.Małachwiej odnośnie wywozu segregowanych śmieci odpowiedział, że zostanie na to
zwrócona uwaga dla firmy wygrywającej żeby były surowce wywożone w czasie.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział, że będą składane projekty oświatowy związany z
termomodernizacją jednego z przedszkoli na terenie miasta Sokółka, na dzisiaj jest to Przedszkole
Nr 4. Podobne działanie będzie po stronie Białoruskiej. Drugi projekt związany ze źródłem
odnawialnej energii, było by to budowa solarów we wszystkich Przedszkolach a po stronie
białoruskiej Aqua Park. Trzeci wniosek dotyczyłby budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej w
tych miejscach gdzie tego nie ma.

Ad. H
Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.
Przewodniczący zaproponował aby Komisja Skrutacyjna do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady
składała się z tych samych radnych co do wyboru Przewodniczącego Rady.
Przewodniczący zapytał radnych Sławomira Sawickiego, Wojciecha Januszkiewicza, Piotra
Borowskiego i Andrzeja Kirpsze czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej.
Wszyscy radni wyrazili zgodę na prace w Komisji Skrutacyjnej. Przewodniczący Rady poddał pod
głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej, rada jednogłośnie przyjęła skład Komisji Skrutacyjnej.

a) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce,
Radna J.Bieniusiewicz zgłosiła radną Wie sławę Burnos.
Radna Wiesława Burnos wyraziła zgodę na kandydowanie.
Radny S.Pałusewicz zgłosił radnego Waldemara Gieniusza.
Radny Waldemar Gieniusz wyraził zgodę na kandydowanie.

b)prezentacja kandydatów,
Radna Jadwiga Bieniusiewicz
Wiceprzewodniczącego.

c) głosowanie tajne.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Sławomir Sawicki przedstawił sposób głosowania.



członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali karty do głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Sławomir Sawicki odczytał protokół z głosowania informując
radnych ich w głosowaniu tajnym kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:
Radna Wiesława Bumos - 12 głosów "za"
Radny Waldemar Gieniusz- 8 głosów "za"
Poinformował Radnych że na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej została wybrana Radna
Wiesława Bumos
Przewodniczący odczytał uchwałę Rady Miejskiej o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej

Ad.12
Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

a) zgłoszenie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Sokółce,
Radny Dariusz Matoszko zgłosił radnego Łukasza Moździerskiego.
Radny Łukasz Moździerski wyraził zgodę na kandydowanie.
Radny Jerzy Wierzbicki zgłosił radnego Władysława Bieszczada.
Radny Władysław Bieszczad wyraził zgodę na kandydowanie.

b) prezentacja kandydatów,
Radny Dariusz Matoszko Radny Jerzy Wierzbicki przedstawili kandydatów na

Wiceprzewodniczącego.
c)głosowanie tajne.

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny Sławomir Sawicki przedstawił sposób głosowania.
członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali karty do głosowania.
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Sławomir Sawicki odczytał protokół z głosowania informując
radnych ich w głosowaniu tajnym kandydaci otrzymali następującą ilość głosów:
Radna Łukasz Moździerski - 12 głosów "za"
Radny Władysław Bieszczad- 9 głosów "za"
Poinformował Radnych że na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej został wybrany Radny Łukasz
Moździerski.
Przewodniczący odczytał uchwałę Rady Miejskiej o wyborze Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej

Ad. 13
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej
w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
Przewodniczący zapytał każdego kandydata czy wyrażają zgodę na kandydowanie oraz poddał pod
głosowanie każdego z kandydatów na członków Komisji. Wyniki głosowania w zał. str .
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Rozdano karty do głosowania.



Uchwałę Nr 111/11/10
w zał. str .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
Przewodniczący zapytał każdego kandydata czy wyrażają zgodę na kandydowanie oraz poddał pod
głosowanie każdego z kandydatów na członków Komisji. Wyniki głosowania w za!. str .
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Rozdano karty do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111/12/10

w zał. str .

Ad.15
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu Rady
Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie przedmiotu działania Komisji.
Przewodniczący zapytał każdego kandydata czy wyrażają zgodę na kandydowanie oraz poddał pod
głosowanie każdego z kandydatów na członków Komisji. Wyniki głosowania w zał. str. .....
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Rozdano karty do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111113/10

w zał. str .

Ad.16
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Sokółce oraz ustalenie
przedmiotu działania Komisji.
Przewodniczący zapytał każdego kandydata czy wyrażają zgodę na kandydowanie. Pani Wiesława
Burnos zrezygnowała z kandydowania do składu Komisji Rolnictwa. Przewodniczący poddał pod
głosowanie każdego z kandydatów na członków Komisji. Wyniki głosowania w za!. str .
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Rozdano karty do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111/14/10

w zal. str .

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący zapytał każdego kandydata czy wyrażają zgodę na kandydowanie oraz poddał pod
głosowanie każdego z kandydatów na członków Komisji. Wyniki głosowania w za!. str. .....
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zaproponował przegłosowanie projektu uchwały.
Rozdano karty do głosowania.

Radni 21 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr 111/15110

w zał. str .



Przewodniczący ogłosił przerwę na to aby wszystkie Komisje zebrały się i wytypowały radnych
którzy mają zostać Przewodniczącymi poszczególnych Komisji.

Ad.18
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju
Gospodarczego Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując że Komisja Finansów i Rozwoju
Gospodarczego zaproponowała na Przewodniczącego Komisji Pana Dariusza Matoszko.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy l "przeciw" i 8 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/16/10

w zał. str .

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Infrastruktury, Ochrony
Środowiska i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując że Komisja Infrastruktury, Ochrony
Środowiska i Porządku Publicznego zaproponowała na Przewodniczącego Komisji Pana Antoniego
Czaplej ewicza.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy l "przeciw" i 8 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/17/10

w zał. str .

Ad.20
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu Rady Miejskiej w Sokółce.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując że Komisja Oświaty, Kultury, Opieki
Zdrowotnej i Sportu zaproponowała na Przewodniczącego Komisji Panią Elżbietę Alinę Jakimik.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy l "przeciw" i 8 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/18/10

w zał. str .

Ad.21
Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w
Sokółce.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując że Komisja Rolnictwa zaproponowała
na Przewodniczącego Komisji Pana Sławomira Sawickiego.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 9 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/19/10

w zał. str .



Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Sokółce.
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, informując że Komisja Rewizyjna zaproponowała
na Przewodniczącego Komisji Panią Jadwigę Bieniusiewicz.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 9 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/20/10

w zał. str .•..•.

Ad.23
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odpowiedział na zapytanie radnego Panasiuka odnośnie skrzyżowania
Piłsudskiego, Grodzieńskiej, Białostockiej i Placu Kościuszki, że GDDKiA planuje przeprowadzenie
tej inwestycji w 2011 rok, rozpoczęcie miało by nastąpić wiosną a zakończenie latem. Odnośnie ul.
przy Kinie odpowiedział, że jest wykonana dokumentacja kanalizacji deszczowej, sanitarnej i
wodociągu oraz wykonana dokumentacja elektryczna, drogowa i małej architektury i urządzenia
zieleni. Odnośnie zapytania radnego Łukasza Moździerskiego odpowiedział, że w ramach
"Schetynówek" został złożony wniosek przez gminę Sokółka na ul. Kolejową z budową ronda i ul.
Sienną. Ze względu na obcięte środki finansowe nasz wniosek został poza listą rankingową.
Odnośnie budowy kanalizacji w Kamionce Nowej, w projekcie budżetu na 2011 jest zaplanowana ta
inwestycja. Odnośnie bajeru Euro Sokółka, jest on umieszczony na terenie Parafii Prawosławnej i
zamontowany jest na drzewach należących do Parafii Prawosławnej.
Na zapytanie radnego Sawickiego odnośnie przetargu na usługę komunikacji, przetarg jest w trakcie
rozpatrywania, złożyły dwie firmy KRESPOL i PKS Sokółka. Firma KRESPOL złożyła odwołanie.
Burmistrz Małachwiej odnośnie drugiej części pytania radnego Sawickiego odpowie na następnej
sesJI.

Ad.24
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie remontu Klubu Wiejskiego w Zaśpiczach i
budowy Klubu Wiejskiego w Igryłach w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich
zaproponował przegłosowanie projektu uchwały. Rozdano karty do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 2 "przeciw" i 6 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr 111/21/10

w zał. str ••••••

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Jerzy Kazimierowicz




